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1. Proszq o informacje jakie Srodki pieniqzne z Urzqdu lr{iasta W}oc}awek zostaly- przekazane w tym roku
do Klubu Koszyk6wki Anwil. Deklaracje pana prezydenta byl na poziomie 2 ml z\. ale te Srodhi nie s4

pokazane w budZecie miasta. Proszq tez o informacjq jakie Srodki dla Klubu Koszyk6wki Anwil olanuje siq

w budiecie na rok 2020r., bo w projekcie budZetu ich nie v"idat . Przypominam 2e klub radnych Prarva i
Sprawiedliwo6ci zloZyl wniosek budZetowy o przekazanie 3 ml zl w 2020r., w t]ryn 1,2 ml z'l na pokrycie
kapital6w ujemnych.

2. Proszq o dokoriczenie przez miasto kr6tkiego okolo 50 m odcinka }qcz4cego, SwieZo wlremontowan4
przez Lasy Pafstwowe ulicq Chelmick4w polqczerriu z ulic4 Lipnowsk4wrazzzatoczkqprzystankowq.

3. Mieszkancy ul. R6zinowskiej proszq o lilcrnridacjq licznych wybojdw i ubytk6r," w jezdni, oraz gruntowy

remont chodnika. Brak reakcji ze snony miasta doprowadzi do dalszej. degradacji tej ulicy i zwigkszenia

naklad6w finansowych w przyszloSci. Taki stan nawierzchni i chodnik6w- moie w konselnarencji narazid

miasto na odpowiedzialno6d finansowq z tyhrlu odszkodowari.

4. W trosce o dobry wizerunek miasta piosze o usynlowanie kilku lawek i koszy na odpady na parkingu
poloZonym na stopniu wodnym we Wloclawku. Go6cie z calej Polski zaftzytrujqcy siq i odwiedzaj4cy to
miejsce s4 zdziwienf 2e brakuje tam tak podstawowych element6w infrastruktury.

5. Proszq'o informacjq, na jalim etapie jest sprawa przyznania medalu nrezvdenta miasta wloclawek dla

zaslu2onych spolecznik6w i krwiodawc6w pan6w

6. Mieszkanc6w ulicy Starodqbskiej zbulwersowal fakt wyciqcia fragmentu niedawno remontorr"anei

nawierzchni na wysokoSci nr L9. Proszq o ryja6nienie tej sprawy.

LZlMieszkanry miasta sq zdziwieni, 2e dwujezdniowej ruchJ,iwej .arterii obok TESCO na ul!c1' Kruszlniskjej,
posadowiono kilka lawek. Posnrlujq o przeniesienie tych lawek chociazby na uiicq K:,Liisk4 g,dzie jesi

mniejsza emisja spalin i wiqkszy ruch pieszych.

B. Pan I _ I. Noakowskiego , rricil siq do MPEC Sp. z o.o. o wykonanie przylqcza

grzewczego do jego posesji. Otrzymal negatvwn4 odpowiedZ ze strony sp6lki, ktdrej nie oplaca siq budovra
przylqcza. Ten mieszkaniec t'wierdzi, ie orr i dw6jka sqsiad6w byli by chenri podlqczenia siq do niejsi<iej
sieci grzewczej. Proszq o wyja6nienie tej spraw)' jak r6'wniez poinfcrmowanie o wyj#ni.eniach bezpo6rednio
zainteresowanych.

9. Proszq o wyjaSnienie czy MPK Sp. z o.o. bqdzie korzystala z uslug firmy zewnqcrznej vr ceiu
przeprowadzania kontroli bilet6w os6b korzystajqcych z komunikacji miejskiej we \A4oclawku.
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